



2027/28 年度小一入學自行分配學位

申請須知

本校現根據教育局小一入學辦法行事時間表，辦理收生及註冊事宜。家長如欲申請 2027/28 年度本校小一自行分配學位，可於下列日期及時間到本校辦理申請入讀手續：

電子申請日期：	2026 年 9 月 17 日至 9 月 25 日
紙本申請日期：	2026 年 9 月 21 日至 9 月 25 日
辦公時間：	上午 9 時至中午 12 時、下午 2 時至 4 時
地點：	本校
報名資格：	所有擁有香港居留權，年齡在五歲八個月或以上的兒童(即 2021 年 12 月 31 日或以前出生者)，擬於下年度 9 月入讀本校一年級者皆可申請。
報名手續：	- 填妥「小一入學申請表」(該表由就讀之幼稚園派發，亦可向民政事務處或教育局學位分配組索取)，連同有關證明文件正本及影印本，於上述指定日期之辦公時間內交回本校辦理。 - 在「小一自行分配學位」首階段，本校除接受居住於本區學生申請外，亦接受他區學生申請。 - 在首階段中，本校可將小一學額的 50% 作自行分配學位之用。

申請者須提供有關證明文件的正本及副本：

紙本申請：

- 交回填妥之「小一入學申請表」
- 學生出生證明書(正本及副本)(香港 / 中國 / 外地)
- 若學生為新來港兒童，須提交學生身份證明文件(正本及副本)(如：單程通行證 / 回港證 / 簽證身份書等)
- 家長身份證明文件(正本及副本)(父 / 母 / 監護人)
- 住址證明文件(包括已蓋釐印租約、差餉單、公屋租約或水 / 電 / 煤氣 / 住宅電話收費單等)的正本及副本。所提交的地址證明文件上的姓名須與家長 / 監護人的姓名相同。
- 回郵信封一個(22cm × 10cm)，並貼上 \$2.4 郵票和寫上收信人姓名和地址。

電子申請：

- 透過「小一入學電子平台」
(網址：<https://epoa.edb.gov.hk/login?lang=tc> 或掃描以下二維碼)遞交申請，並須上載有關證明文件的副本至電子平台。





Discretionary Places Allocation for Primary One 2027/28

Note for Application

Our school handles its student admission and registration in accordance with the Primary One Admission Calendar by the Education Bureau. Parents who wish to apply for Discretionary Places Allocation for Primary One 2027/28 should submit their application on the dates and at the time as shown below:

Online Application Date:	Between 17 th and 25 th September, 2026
Paper Form Submission Date:	Between 21 st and 25 th September, 2026
Time:	9:00 a.m. – 12:00 noon, 2:00 p.m. – 4:00 p.m.
Venue:	The school
Eligibility:	Children aged 5 years and 8 months(i.e. those born on or before December 31, 2021) or above who have right of abode in Hong Kong and intend to enroll in Primary One at our school in September of the next school year
Application Procedure:	1. Complete the “Application Form for Admission to Primary One” (such form should be distributed by the kindergarten attended and is available for collection at the Home Affairs Department or School Places Allocation Section of the Education Bureau). Bring it to our school together with the originals and copies of supporting documents during the office hours on the designated dates aforementioned. 2. Application is accepted for students who reside in or outside the school district during the first phase of “Discretionary Places Allocation for Primary One”. 3. 50% of the Primary One Places can be reserved by the school during the first phase of “Discretionary Places Allocation for Primary One”.

Originals and photocopies of relevant supporting documents required for application:

Paper Form Submission:

1. Completed "Application Form for Admission to Primary One"
2. Student's birth certificate (original and photocopy) (Hong Kong/ China/ overseas)
3. Student's identification document for the newly arrived (original and photocopy) (e.g., one-way permit/ HKSAR re-entry permit/ document of identity for visa purposes, etc.)
4. Parent's identification document (original and photocopy) (father/ mother/ guardian)
5. Original and photocopy of proof of address (including stamped lease, rate bill, public housing lease or water/ electricity/ gas/ telephone bill, etc.). The name shown on such address proof must be identical to that of parent/ guardian.
6. Self-addressed envelope (22cm x 10cm) stamped with a \$2.4 stamp and the recipient's name and address clearly written on it.

Online Application:

1. Parents may submit applications via ePOA
(URL: <https://epoa.edb.gov.hk/login?lang=en> or scan the QR code below). Please upload the copies of the supporting documents to the ePOA.

